

عرض Airalo (يسري العرض حتى 17 مارس 2025)  
Airalo Offer (Valid until 17 March 2025)

Terms and conditions:	الشروط والأحكام:
<p><b>Offer:</b> 15% off on all eSIM purchases from <a href="http://www.airalo.com">www.airalo.com</a></p>	<p>العرض: خصم 15% على أي عملية شراء لشريحة eSIM من <a href="http://www.airalo.com">www.airalo.com</a></p>
<p><b>Terms and conditions:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Offer is applicable on payment with DIB Credit Card only</li> <li>Offer is capped at \$50 for each purchase</li> <li>Discount code will be applied at the checkout</li> <li>The promotion can be redeemed a maximum 3 time(s) by each customer</li> <li>Offer can be applied globally</li> <li>Offer can be redeemed as below: <ol style="list-style-type: none"> <li>Visit <a href="http://www.airalo.com">www.airalo.com</a> or Airalo app and create an account.</li> <li>Select the eSIM you want to purchase.</li> <li>Select 'Apply code' and use promo code DIB at the checkout.</li> <li>Discount code will be applied at the checkout.</li> <li>Post purchase, the user can install the Airalo App either by scanning the QR Code or direct installation.</li> </ol> </li> </ul>	<p><b>الشروط والأحكام:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>يسري العرض على الدفع ببطاقة بنك دبي الإسلامي الائتمانية فقط</li> <li>الحد الأقصى للعرض 50 دولار لكل عملية شراء</li> <li>سيتم تطبيق كود الخصم عند الدفع</li> <li>يمكن لكل متعامل أن يستفيد من العرض الترويجي 3 مرات كحد أقصى</li> <li>يمكن تطبيق العرض عالمياً</li> <li>يمكن الاستفادة من العرض على النحو التالي: <ol style="list-style-type: none"> <li>1. قم بزيارة الموقع الإلكتروني <a href="http://www.airalo.com">www.airalo.com</a> أو تطبيق أيرالو "Airalo" وأنشئ حساب.</li> <li>2. اختر شريحة eSIM التي تريد شراءها.</li> <li>3. اختر "تطبيق الكود" واستخدم الرمز الترويجي DIB عند الدفع.</li> <li>4. سيتم تطبيق كود الخصم عند الدفع.</li> <li>5. بعد الشراء، يمكن للمستخدم تثبيتها إما عن طريق مسح رمز الاستجابة السريعة أو عن طريق تثبيتها مباشرة.</li> </ol> </li> </ul>

<p>6. Once installed, the customer can activate the data for the eSIM through settings</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer</li><li>• DIB cards can be used for the purchase of Sharia compliant products and services only</li><li>• Offer is valid until March 17,2025</li><li>• DIB Credit Card Terms &amp; Condition apply. <a href="#">Click here</a></li></ul>	<p>6. بمجرد التثبيت، يمكن للعميل تفعيل بيانات شريحة eSIM من خلال الإعدادات وتكون جاهزة لاستخدامها.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• لا يسري العرض مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر</li><li>• يمكن استخدام بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية فقط</li><li>• يسري العرض حتى 17 مارس 2025</li><li>• تطبق شروط وأحكام بطاقة بنك دبي الإسلامي الانتمائية. <a href="#">اضغط هنا</a></li></ul>
---	---